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 Dagsorden til møde i Fællesbestyrelsen den 25. september 

Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødested: NT 
Referent: Jette 
Afbud: Nanna, Carina, Andreas, 
Evt. afbud bedes meddelt til Brian Matthiasen eller Charlotte Buch 
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17.00 Siden sidst 
Formanden 
Ledelse 
Medarbejdere 

Formanden: 
Det er politisk vedtaget at der ikke bliver flydende skoledistrikter på 
nuværende tidspunkt. Der kigges på muligheder og helhedsplan for 
Engum, på baggrund af høringssvar og tegninger indsendt fra 
Fællesbestyrelsen. 
Forældremøder er afholdt i en del klasser, her er der blandt andet 
opfordret til at forældrene kommer og maler i klasserne og grupperum. 
Der er lavet indlæg til sognebladet, blandt andet om banko og 
legeplads. 
fremover kommer referatet fra Fællesbestyrelsesmødet ud en uge 
efter mødet, herefter er der 3 dages frist for indsigelser. Er der 
indsigelser er der yderligt frist på 3 dage efter ny udsendelse. 
 
Børnehuset: 
Ansættelsesrunde til afdelingsleder lige nu. 
Der er mange børn i børnehuset. 
Der kommer stillingsopslag på pædagogstillingerne til børnehuset. 
Simon og Helle fortsætter indtil 31/12. 
Der er Mikrodiamant forløb hos de ældste, TCBU faciliterer det og det 
handler om vredeshåndtering for børn. 
 

X   
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Engumhus: 
forældremøde med megen ros til medarbejderne. 
En elev er på vej tilbage til almen 
 
Almen: 
3 elever er skiftet til privat skole 
Der ansættes ikke en ny lærer i stedet for Charlotte der er fratrådt. 
Der har været klassekonferencer i begge 0. klasser, der tegner sig 2 
gode klasser. 
Der er ros til tiltaget om at børnehaveklasselederne er blevet en del af 
SFO, det har stor betydning for børn og forældre. 
Motionsdag den 11/10 som et sponsorløb til legeplads. Normal har 
sponsoreret keyhangere til løbet. 
Trivselstiltag i 5&6 klasse med overnatning i dag. 
SFO-aften med stor tilslutning og SFO overnatning i næste uge. 
Klasserne og medarbejderne er godt i gang. 
SFO har fundet en god struktur, så det lykkes at fordele de mange børn 
på en god måde og der er lavet gode aktiviteter og synlige oversigter 
over de pædagogiske aktiviteter der tilbydes i SFO 
 

17.20 Evaluering af Landsbyordningsfest 
Proces 

Billetterne var pakket og klar – mindre bemanding ved indgang 
Lyden virkede ikke – ønske om at børn deltager som kor. 
Bedre afvikling på maden denne gang 
Godt at ledelsen var i forhallen- det gav synlighed: 
Amerikansk lotteri kunne med fordel være solgt tidligere-der var ikke 
nogle fra Fællesbestyrelsen  der ville sælge på det tidspunkt 
Turnus ordning for fordeling af vagter – kommer man ikke finder man 
selv en vikar. 
Dyrt at komme til Landsbyordningsfest for en familie. 
Lodderne til amerikansk lotteri var for dyre og måske var der ikke en 
stor nok præmie. 
Stor tilslutning, stor ros fra de deltagende 
Godt med flere aktiviteter i år 

 X  
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Svært at styre klippe kort – særlig ved hoppeborg – kan vi have en 
fast pris på deltagelse i aktiviteter, eller at hoppeborgene er med i en 
indgangspris. 
For mange kager – der kan nok reduceres i antal. Kaffesalget var 
flyttet og ikke så synligt 
Forældremøder inden festen, hvor der laves lister til bemanding og 
sælges billetter. 
Hoppeborge skal fordeles så de små kan hoppe i fred. 
Flere hjælpere om eftermiddagen inden festen 

17.35 Midler til ny legeplads 
Status: hvor langt er vi? 
Banko arbejdsgruppe: Nogen der melder sig? 
Andre idéer? 

400.000 kr. fra Vejle Kommune er indkommet. 
Der er søgt forskellige fonde, banker, forsikringsselskaber og andre. 
Der arbejdes på en folder til brug ved ansøgning om sponsorater. 
Der inviteres til julebanko, et for børn og et for voksne. 
1.november for børn og 7. november for voksne. 
1.november: Inge, Sara, Sussi, Christina, Brian 
7.november: Christina, Søren, Brian, 
Arbejdsgruppe: Christina, Brian, Charlotte og Jette 
Motionsløbet- se ovenfor. 
Julekalendersalg- vi beder om 410 kalendere og opfordrer forældrene 
til at sælge. 
  

 X  

17.45 Mobilpolitikken 
Udarbejdelse af kampagne 

Revideres endnu en gang, sendes ud med referatet til godkendelse. 
Elevrådet får opgaven med at give input til en kampagne. 

  X 

18.00 Antimobbestrategien 
Medsendt som bilag.  
Forslag til ændringer modtages og drøftes 

Antimobbestrategien betyder at det moderne mobbesyn omkring det at 
mobning opstår og løses i fællesskabet, og ikke som en tænkning om at 
det er blandt individer. 
Der rettes lidt til i ordlyden, så vi sikrer at hele Landsbyordningen 
favnes i strategien. 
Der skal gøres opmærksom på at der kun er lovbestemt klageadgang 
på skoleområdet, men der kan også klages over håndtering af mobning 
på dagtilbud. 
 

 X  

18.20 Ordensregler  
Drøftelse af skolens ordensregner 

Arbejdsgruppe til at udarbejde ordensregler: Gitte, Brian, Melissa 
Niels, Charlotte, Jette, 

X X  
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Ønske om voldspolitik fra forældre 
18.40 Klassesammensætning 2025/26 

Få elever på mellemtrinnet, hvordan gør vi det 
kommende år? 

Der er få børn på mellemtrinnet i næste skoleår, og vi ønsker en dialog 
omkring hvorledes vi laver det bedste skoletilbud på mellemtrinnet. 
Den nuværende 5/6 klasse er kommet rigtigt godt i gang. Særligt 
omkring skuespillet og Landsbyordningsfesten oplevede vi at klassen 
er velfungerende. 
 
Forslag om at integrere hele mellemtrinnet 4.-6. klasse med 
undervisningsdifferentiering for at sikre at der vil være et godt fagligt 
og socialt fællesskab. 
Bekymring for at nuværende 3. klasse vil reagere negativt på tanken 
om et samlet mellemtrin. 
 
Vigtigt at kommunikationen og informationen til forældrene er 
gennemsigtig og klar og rettidig.  
 
Arbejdsgruppe der arbejder med idéudveksling: Tina og Charlotte 

X X  

  

Næste formandsmøde: 9. oktober 2024 
Næste Fællesbestyrelsesmøde: 23. oktober 2024. Proces om værdier med konsulent fra Uddannelse og læring. 


